
Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte för samfälligheten Smedskjortan Norra
tisdagen den 30/9 2008.

Närvarande: Kåre Eriksson, Per Lindberg, Anette Åberg, Fredrik Erlingsson och Hans 
Alvunger.

Punkt 1. 
Varmvattnet fungerar nu tillfredsställande även i de hus där det tidigare varit problem.
En cirkulationspump har installerats i ett av de hushåll där problemen var stora och en 
pump till skall installeras i ett annat hus med likartade problem. Vi hoppas nu att ett 
nästan 30-årigt problem är ur världen.

Punkt 2.
Värmen diskuterades. Vår undercentral är i snar tid föremål för en upprustning. Att 
gradvis reparera verkar inte trovärdigt utan det blir nödvändigt att ersätta den gamla 
anläggningen med en ny. 

Punkt 3.
Jourberedskapen inför vintern verkar god. Två snöslädar finns att tillgå. Och avtalet med 
den snöröjande bonden innebär att han även schaktar bort snön från vårt område. 

Punkt 4. 
Arbetet med panelbyte på undercentralen är tänkt att göras innan årets utgång. 
Planeringen har inletts.

Punkt 5.
Buskar och häckar växer på sina ställen alldeles för långt ut på allmänna gång- och 
cykelvägar. .Berörda hushåll kommer att få en påminnelse. 

Övriga frågor

Diskuterades hur vi firar vårt 30-åriga boende nästa sommar. Frågan kommer att lyftas 
på vårt årsmöte. När det väl närmar sig är alla välkomna med tips och idéer kring 
firandet. 

Justeras            Justeras
tillf ordförande sekreterare

Kåre Eriksson Hans Alvunger


